

应用心理学

Chinese
Journal
of
Applied
Psychology

2012 年第 18 卷第 4 期
Vol. 18, No. 4, 2012

ISSN 1006 - 6020
CN 33 - 1012/B

应用心理学

第十八卷第四期

二〇一二年十二月

目 录

- 289 图形意义性调节着前注意阶段中自上而下的作用
杨 萌 蔡安妮 周仁来
- 299 知觉负载下选择性注意的两种作用机制
付桂芳
- 309 认知风格与构式在句子意义理解中的作用
梁君英 张 萌
- 315 语境类型对不同认知方式个体代词歧义消解的影响
张建鹏 陈慧媛 张德香 李寿欣
- 323 小学生动态面孔表情识别的眼动特征研究
郭文斌 汤 妮 方俊明 周念丽
- 332 生气、高兴和伤心情境中幼儿情绪表达策略差异
王军利 王 玲 吴东女 卢英俊
- 341 违规条件下儿童对他人情绪的理解与其外部行为问题
王玲凤
- 349 从个体创造力到团队创造力:知识异质性的影响
张 钢 吕 洁
- 358 工作要求—控制、自我效能感与工作疏离感
黄 丽 陈维政
- 365 运动中的移位现象研究进展
董 蕊 宛小昂 王 阳 彭凯平
- 374 人际亲密度对他人风险决策偏好的影响:决策采纳度的调节作用
邱俊杰 闵昌运 周艳艳 张 锋

Chinese Journal of Applied Psychology

Vol. 18. No. 4

December 2012

CONTENTS

- 289 Top-down Controls Selective Attention: Difference between Meaningful Object and Abstract Configuration
YANG Meng CAI An-ni ZHOU Ren-lai
- 299 Two Mechanisms of Selective Attention under the Perceptual Load
FU Gui-fang
- 309 Cognitive Style Interacts with Constructions in Sentence Meaning Processing
LIANG Jun-ying ZHANG Meng
- 315 Role of Context Type in Pronouns Ambiguity Resolution for Individuals with Different Cognitive Style
ZHANG Jian-peng CHEN Hui-yuan ZHANG De-xiang LI Shou-xin
- 323 Pupil Eye Tracking Characteristics Study of Dynamic Facial Expression Recognition
GUO Wen-bin TANG Ni FANG Jun-ming ZHOU Nian-li
- 332 Differences of Child Emotional Expression Strategies in Angry, Happy and Sad Situations
WANG Jun-li WANG Ling WU Dong-nv LU Ying-jun
- 341 Children's Understanding of Emotions of Other Persons in Violation Situations and their External Behavioral Problems
Wang Ling-feng
- 349 From Individual Creativity to Team Creativity: The Effect of Knowledge Diversity
ZHANG Gang LÜ Jie
- 358 Job Demand-Control, Self-efficacy and Work Alienation
HUANG Li CHEN Wei-zheng
- 365 Research Progresses of Displacement in Sports
DONG Rui WAN Xiao-ang WANG Yang PENG Kai-ping
- 374 The Role of Interpersonal Intimacy on Risk Preference for Others: Moderate Effect of Acceptability
QIU Jun-jie MIN Chang-yun ZHOU Yan-yan ZHANG Feng